
 
10 000 ZAGREB, BAŠTIJANOVA 48 

TEL:  01/ 3692-403, FAKS: 01/ 3692-415 
 IBAN HR 972360000-1101313441, e-mail: sindikat.szdssh@gmail.com, OIB  38729324054 

Zagreb, 01. kolovoza 2022. 
                                                                            
 
             

                                                                                            PREDSJEDNICA UPRAVNOG VIJEĆA  
                                                                                           DOMA ZA STARIJE OSOBE DUBROVNIK  

Cij.gđa. 
                                                                                                             Dr. Katarina Doršner 
 

 
Poštovana gđo. Doršner, 
osjećam obvezu iskazati otvoreno nezadovoljstvo Vašim radom kao predsjednice UV Doma za starije 
osobe  Dubrovnik. Želim Vas upozoriti na nekoliko važnih činjenica: 

1. Upravno vijeće nije Vaš „privatni tulum“ na koji pozivate kako  navodite relevantnu osobu  
koja zastupa radnike Doma - Izdvojene poslovne jedinice „ Thermoterapie“ iako sam Vas upozorila da 
navedeni gosp. Večerin nema  legitimitet zastupanja radnika. To se Vama naravno čini nevažno i 
ponavljate u više navrata kako gosp. Večerin zastupa medicinsko i drugo osoblje. Gosp. Večerin je 
sindikalni povjerenik u Dubrovačkoj bolnici i činjenica da su radnici „Theromotherapie“ pristupili 
Sindikatu medicinskih sestra i tehničara, ne znači automatizmom da ih zastupa povjerenik druge 
ustanove. 

2. Za Vašu informaciju, u sustavu socijalne skrbi  djeluje 25 sindikata. Prema posljednjem  
prebrojavanju samo je Sindikat zaposlenika u djelatnosti socijalne skrbi Hrvatske i  Samostalni 
sindikat zdravstva i socijalne skrbi  reprezentativan u sustavu socijalne skrbi sukladno Zakonu o 
reprezentativnosti. Gosp. Večerin može biti nazočan na sjednicama Upravnog vijeća kao 
zainteresirana javnost,  sukladno Zakonu o pravu na pristup informacijama  samo kao promatrač, a 
ne kao netko tko se postavlja kao zakonski zastupnik radnika „Thermotherapie“. 

3. Činjenica da prema Poslovniku o radu Upravnog vijeća, Vi možete pozvati i osobe koji nisu  
članovi Upravnog vijeća, ne daje Vam pravo da se miješate u rad sindikata i manipulirate činjenicama 
i članovima Upravnog vijeća. Dakle, to što Vi iznosite kao argument da gosp. Večerin ima članstvo u 
bolnici je irelevantno. On nije sindikalni povjerenik Doma za starije osobe Dubrovnik. Članak 187. 
stavak 4. Zakona o radu ( NN 93/14, 127/17, 98/19) je po tom pitanju jasan i nedvosmislen :“ 
Sindikalni povjerenik je radnik koji je u radnom odnosu kod poslodavca“.  Istim člankom stavkom 8. 
propisano je slijedeće:“ Sindikat mora pisano obavijestiti poslodavca o imenovanju sindikalnog 
povjerenika, odnosno sindikalnog predstavnika“.  
Prema tome, Vaše postupanje svjesno ili iz neznanja je nezakonito.  

4.  Izjave gosp. Večerin Ivana: „…moji članovi neće se nagoditi ukoliko se ravnateljica ne  
ispriča..“ držimo u situacijama kada postoji dobra volja osnivača da se spor riješi mirnim putem 
krajnje neodgovornim i potpuno neprimjerenim svrsi točke dnevnog reda koja je usvojena. Osim 
toga, da li će se netko nagoditi ili utuživati materijalna prava, isključivo je odluka radnika, a ne 
ultimatuma gosp. Večerina koji kao preduvjet neutuživanja navodi uvjet da se ravnateljica ispriča. 

5. Iako ste u zapisnik htjeli navesti da sam ja pozvana od strane ravnateljice, to nije istina jer ja  
sam se o dolasku na sjednicu Upravnog vijeća  konzultirala isključivo sa Vama a nakon toga izvjestila 
ravnateljicu o mom dolasku na sjednicu UV. 

6. Krajnje nekorektnim držim i izjave gosp. Večerina  da „štitim“ ravnateljicu. Sindikat  
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zaposlenika u djelatnosti socijalne skrbi Hrvatske broji 164 podružnice od ukupno 220 ustanova u 
sustavu te se zalažemo za dijalog i mirno rješavanje sporova na način kako je to i zakonodavac 
propisao i kako to proklamira Vlada RH, naravno, ukoliko postoji obostrana volja poslodavca i 
sindikata. Činjenica da sam sa ravnateljicom Sambrailo  imala korektan partnerski odnos dok je bila 
ravnateljica Doma Josipovca te da i nadalje imamo korektan odnos treba biti za pohvalu jer je to 
jedini način da se mirnim putem riješe sva sporna pitanja. Za Vašu informaciju, jer vidim da i tom 
činjenicom manipulirate, u Domu za starije osobe  Dubrovnik sam bila 5 puta: prvi puta sam održala 
sindikalni sastanak sa svojim članovima nakon osnivanja podružnice, drugi put smo u ustanovi održali 
seminar za ravnatelje i sindikalne povjerenike i članove Sindikata u sklopu EU Projekta  pod nazivom 
„Socijalni dijalog u ustanovama socijalne skrbi“. Treći puta sam došla na skup radnika u svibnju sa 
ciljem da se upoznam sa problemima u ustanovi. Četvrti put sam nazočila sjednici Upravnog vijeća  na 
kojoj je jedan od zaključaka bio da  sindikalna povjerenica koja ujedno jedina u skladu sa Zakonom o 
radu ima ovlasti radničkog vijeća gđa. Nikolina Marić , dostavi Sindikatu evidencije rada radnika i 
dugovanja ustanove prema radnicima radi pokretanja postupka nagodbe prije eventualnog  
utuživanja. Posljednji peti puta, nazočila sam na zadnjoj sjednici Upravnog vijeća  koja je uz Vaš 
„blagoslov“  pridonijela raspirivanju strasti i jačem produbljenju  loše psihosocijalne klime koja je 
značajno prisutna.  

7. Budimo realni, ne potičete socijalni dijalog nego ga narušavate svojim neznanjem i  
pristranošću, ne poznajete djelatnost socijalne skrbi i svojom nesposobnošću produbljujete probleme 
koji se mogu riješiti za stolom i koje odgovorni sindikalci rješavaju „za stolom“. 

8. Drago mi je da ste napokon donijeli odluku o isplati Covid dodatka iako niste naveli o kojem  
iznosu i koji su kriteriji za isplatu nagrade. Podsjećam, Vlada RH je donijela odluku o isplati nagrade 
zaposlenicima zdravstva i za ustanove socijalne skrbi kojima je osnivač RH. Dakle, županije i gradovi 
kao osnivači samostalno donose odluku o Covid nagradama. Diskriminirajuća je činjenica da je 
Županija  donijela odluku o nagradama radnicima u zdravstvenim  ustanovama Dubrovačko 
neretvanske županije pri tome zanemarujući činjenicu da su i radnici u ustanovama socijalne skrbi 
kojima je Županija osnivač dali veliki doprinos u očuvanju zdravlja i života korisnika u jeku Covid krize.   

9. Vaša manipulacija činjenicama je zapravo prikrivanje dosadašnjeg Vašeg nerada, jer ukoliko  
ste imali saznanja kako Vi verbalizirate, da već godinu dana postoje problemi u ustanovi, postavlja se 
pitanje:  Što ste Vi zapravo radili kao predstavnik osnivača? Naložiti ravnateljici dodatno 
zapošljavanje zvuči kao razuman zahtjev, iako ste svjesni da su natječaji konstantno u tijeku i da se 
nitko na natječaje kao i u većini ustanova socijalne skrbi ne javlja. Vaš zaključak da i to ima veze sa 
ravnateljicom držimo krajnje diskutabilnim jer ste itekako upoznati sa činjenicom da na području 
Dubrovnika nema dostupnog medicinskog kadra. Ako je problem što se medicinsko osoblje ne javlja 
na natječaj u ravnateljici doma, bojim se i pomisliti kakav je tek problem u ravnatelju Vaše ustanove 
gdje nedostaje oko 500  radnika.  
     Isto tako s obzirom da ste već dugi niz godina u Upravnom vijeću Doma za starije Dubrovnik, bili 
ste i prije  upoznati sa nepravilnostima i nezakonitostima u radu , pa ste čak i potpisivali izvješća o 
radu Doma u kojem se radnici na određeno radno vrijeme zaposleni zbog povećanog opsega posla 
financiraju iz donacija, dakle nenamjensko trošenje sredstava. 
               Koristim priliku postaviti Vam i pitanje  u pogledu Vaše uloge u Upravnom vijeću Centra za 
socijalnu skrb Dubrovnik gdje je 10 djelatnika dalo otkaz ( zaposlenika u Centru ima 38),  gdje nije 
oformljen stručni tim, gdje je „ pobjegao“ izuzetno stručan akademski kadar od nesposobne 
ravnateljice, gdje postoji katastrofalni inspekcijski nalaz resornog ministarstva. Vama je savršeno 
rješenje da psiholog koji radi preko svih propisanih normi te da za jednu plaću obavlja poslove dva 
radna mjesta i ne brinete se pri tome za kvalitetu usluga prema korisnicima. 

10. Na kraju, u ovlasti je Upravnog vijeća da imenuje i razrješava ravnatelja. Podsjetiti  ću Vas da   
ste po zahtjevu Župana imenovali za ravnateljicu gđu. Sambrailo u trenutku kada je u novom 
mandatu tek nekoliko dana  bila ravnateljica Centra za rehabilitaciju Josipovac gdje je bila cijenjena i 
uspješno je valoriziran njezin rad u dva mandata. Imenovali ste je iz razloga jer se na natječaj za 
ravnatelja Doma za starije osobe Dubrovnik prijavila samo jedna osoba, dugogodišnja socijalna 



radnica istog doma koja nikako nije udovoljavala uvjetima natječaja unatoč završenom doktoratu jer 
je član stranke SDP što mi je osobno potvrdila i  sama kandidatkinja. 

11. Vaši postupci oko imenovanja sadašnje ravnateljice isključivo zbog političke podobnosti,  
najbolje karakteriziraju Vašu ulogu u Upravnom vijeću. Nije Vam stalo do ustanove niti radnika, nego  
ste politički poslušnik kojemu nije mjesto u ovom humanom sustavu socijalne skrbi. 
 
   Stoga Vas ljubazno molim da date ostavku na mjesto predsjednice Upravnog vijeća u obje  
navedene ustanove i učinite nešto dobro za ovaj sustav! 

 
        S poštovanjem           

 
 
 
       Predsjednica Sindikata  
       Jadranka Dimić, dipl soc radnica  

 
 
 
 
 
 
 
                                                                          
 Dostavlja se: 
1. Župan Dubrovačko-neretvanski – Nikola Dobroslavić 
2. Ministarstvo rada, mirovinskog sustava, 
    obitelji i socijalne politike – ministar Marin Piletić                                                                             

 


